
1. 

Protokół 
 

z Walnego Zebrania Członków Koła Łowieckiego nr 22 „KNIEJA” w 

 

Trzciance w dniu w dniu 23.09.2022 r. 

 

 

1. Prezes Koła kol. Kazimierz Stefański przywitał kolegów myśliwych i otworzył Walne 

Zebranie Członków Koła. Poprosił wszystkich o powstanie a Poczet Sztandarowy o 

wprowadzenie Sztandaru Koła na salę obrad ,przy dźwiękach sygnałów myśliwskich  

( Apel na Łowy ). 

2. Prezes Koła poprosił Członków WZCzK o możliwość dodania dwóch punktów do porządku 

obrad a mianowicie : 

1) Pkt. 15 a - wybory uzupełniające do Zarządu Koła 

2) Pkt. 15.b - zmiana siedziby Koła i adresu do korespondencji 

Propozycje Prezesa do zmiany w Porządku Obrad zostały przyjęte i przegłosowane 

jednogłośnie 

 

3. Prezes poprosił Uczestników o powstanie i uczczenie pamięci Kolegi Jana Jackowskiego 

który odszedł od nas do krainy Wiecznych Łowów chwilą ciszy przy dźwiękach sygnału 

myśliwskiego ( Pożegnanie myśliwskie ) i pokazaniem w formie prezentacji zdjęć z 

uroczystości pogrzebowej . 

 

4. Kol. Prezes przystąpił do pkt. 3 porządku zebrania tj. wybór Przewodniczącego Zebrania i 

Sekretarza Zebrania oraz poprosił o składanie kandydatur: 

Na Przewodniczącego Walnego Zebrania zgłoszono tylko kandydaturę Prezesa Koła. Została 

ona przyjęta jednogłośnie Przewodniczący Walnego Zebrania kol. Kazimierz Stefański 

podziękował za wybór jego Kandydatury i poprosił o składanie kandydatur na Sekretarza 

Zebrania.  

Na Sekretarza Walnego Zebrania zgłoszono tylko jedną kandydaturę, kol. Andrzeja 

Sokołowskiego. Została ona przyjęta jednogłośnie 

 

5.. Prezes Koła kol. Kazimierz Stefański przystąpił do  pkt. 2 , stwierdzenia prawomocności 

obrad.  

Na podpisanej liście było 39 nazwisk – brakowało więc 5 osób aby można było uznać kworum . 

Zarządzono więc chwilowe zawieszenie obrad w oczekiwaniu na przyjście brakujących 

kolegów . Trwało to około 40 min.  

Po tym czasie obrady zostały wznowione . 

Na podstawie podpisanej listy obecności , przewodniczący WZCzK sprawdził obecność  

- na zebraniu obecnych było 46  członków uprawnionych do głosowania.  

Ponieważ koło liczy 87 członków, stwierdził iż jest wymagane kworum i WZCzK jest 

prawomocne do podejmowania stosownych uchwał .  

 

6. Po wyborach Przewodniczącego i Sekretarza WZCzK przystąpiono do głosowania nad 

zatwierdzeniem porządku obrad po wniesionych zmianach. Porządek obrad zatwierdzono 

jednogłośnie. 



 

2. 

7. Na wniosek kol. Sławomira Jaroszewicza Przewodniczący Zgromadzenia przeczytał 

protokół z WZCzK z 9.07.2021r. i poprosił  członków o zatwierdzenie protokołu. Protokół został 

Zatwierdzony jednogłośnie. 

 

8.  Kol. Przewodniczący Zebrania przystąpił do pkt. 5 porządku zebrania tj. odczytanie i 

przyjęcie Regulaminu Obrad, który został przez Walne Zebranie przyjęty jednogłośnie 

 

9. Kolega Sławomir Jaroszewicz oznajmił iż wystąpi do WZCzK o wprowadzenie Uchwały 

usprawiedliwiającej Zarząd Koła za nie złożenie w sezonie 2020/2021 wniosku o płatność za 

strzelone dziki poza odstrzałem sanitarnym. 

 

10. Prezes poprosił o propozycję kandydatur do Komisji Uchwał i Wniosków 

Zaproponowano następujących Kandydatów: 

- Roman Margowski - zgodził się 

- Marian Runge - nie zgodził się 

- Zbigniew Gradek - nie zgodził się 

- Agnieszka Kupś - nie zgodziła się 

- Jacek Wiśniewski - nie zgodził się 

- Tadeusz Pająk - zgodził się 

- Krzysztof Zakrzewski - zgodził się 

Wszyscy kandydaci zostali wybrani jednogłośnie 

 

11. Kolejne wybory do komisji Skrutacyjnej 

Zaproponowano następujących Kandydatów: 

- Adam Klimczak - zgodził się 

- Maciej Wiśniewski - zgodził się 

- Paweł Wiewiórka - zgodził się 

Wszyscy kandydaci zostali wybrani jednogłośnie 

 

12. Kolega Przewodniczący przystąpił do punktu 7 porządku obrad.  

Prezes Koła Kazimierz Stefański odczytał sprawozdanie z Działalności Zarządu Koła za rok 

2021/2022.  

Następnie swoje Sprawozdanie za rok 2021/2022. przedstawił Łowczy Koła Konrad 

Margowski 

Następnie przyszła pora na Skarbnika Wojciecha Warnkowskiego, który przedstawił 

sprawozdanie za lata 2021/2022.  

Ostatnim sprawozdawcą Zarządu był Sekretarz Koła Andrzej Sokołowski który również 

przedstawił sprawozdanie 2021/2022.  

Sprawozdania Komisji Rewizyjnej za lata 2021/2022.  przedstawił Przewodniczący Komisji 

Karol Sanocki.  

Komisja Rewizyjna wysoko oceniła działalność Zarządu Koła w szczególności osiągnięty 

wynik finansowego Koła. Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag do działalności Zarządu Koła i 

złożyła wniosek o udzielenie absolutorium dla wszystkich członków Zarządu Koła 

 

13. Przerwa na posiłek i chwila odpoczynku .  

      Sygnał myśliwski ( na posiłek ) 



3. 

14. Po przerwie Przewodniczący Zebrania przystąpił do punktu 10 porządku zebrania 

Dyskusja nad Sprawozdaniami. 

Jako pierwszy głos zabrał kol. Marian Runge zapytał o co chodzi ze Sprawą Grzegorza 

Kupsia ? 

Kol. Sławomir Jaroszewicz zapytał czy wpłynęły pieniądze za odstrzał sanitarny?, czy został 

złożony wniosek o płatność za dziki nie sanitarne?, czy dochód strzelnicy w wysokości 8500 

złoty to dochód dla naszego koła?,  

Wojtek Warnkowski potwierdził, że dochód 8500 jest dochodem naszego koła, o pieniądze za 

odstrzał sanitarny już wpłynęły.  

Konrad Margowski oznajmił, że wniosek o płatność za dziki nie sanitarne zostanie złożony po 

wdrożeniu przez Ministerstwo odpowiednich rozporządzeń do Ustawy.  

Kol. Sławomir Jaroszewicz pochwalił Prezesa za pracę włożona w rozwój strzelnicy, 

jednocześnie zadał pytanie dlaczego została zlikwidowana konkurencja “przeloty”. 

W sprawie Kupsia Kol. Sławomir Jaroszewicz poprosił o opamiętanie się donosicieli, którzy 

są z nami na tej sali. 

Karol Sanocki - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odpowiedział kol. Marianowi Runge na 

jego pytanie w sprawie kol. Grzegorza Kupsia.  

Donos na Kolegę Grzegorza Kupsia dotyczył przewożenia dzików z KŁ Sokół do KŁ .Knieja. 

Donosiciele wysłali pismo do Komisji Rewizyjnej przedstawiając się jako Stowarzyszenie 

Uczciwi Myśliwi. W tej sprawie została wszczęta procedura kontroli przez Państwową Straż 

Łowiecką , objęła ona wszystkich członków Koła Knieja i zakończyła się Umorzeniem sprawy. 

W odpowiedzi do kol. Sławomira Jaroszewicza kol.  

Karol Sanocki odpowiedział, że Bażant z konkurencji przeloty został zdemontowany przez 

Kolegę Marka Komarnickiego, członka KŁ Dzik bez jakiejkolwiek konsultacji. 

Kolega Karol Sanocki skierował prośbę do Członków Koła o pomoc w rozwoju strzelnicy. 

Kolega Sławomir Jaroszewicz zabrał głos w sprawie kolegi Grzegorza Kupsia: 

“Nic się nie zdarzyło, nie było przewożenia dzików, dziwię się, że taka świnia może z nami 

siedzieć. Sam wziąłem na użytek własny jednego dzika i za niego zapłaciłem, jeżeli tego dzika 

nie było, to ja byłbym paserem, a nie jestem.” 

Następnie głos zabrał Karol Sanocki który powiadomił członków WZCzK o fakcie prowadzenia 

przez prokuraturę sprawy przeciwko kol. Grzegorzowi Kubusiowi i o przekazaniu tej sprawy 

do rozpatrzenia przez Sąd. 

Kol. Marian Runge zadał pytanie odnośnie planowanych wydatków na strzelnicę w wysokości 

20000 zł “czy tylko KŁ Knieja dokłada się do strzelnicy 20000 zł, czy KŁ Dzik również dokłada 

20000 zł”. Kol. Wojtek Warnkowski potwierdził, że KŁ Dzik również planuje zainwestować 

20000 zł w strzelnicę. 

Kolejnym pytaniem kol. Mariana Runge było: “ czy Koło da radę funkcjonować bez pieniędzy 

z polowań dewizowych i dopłat Unijnych? “ Odpowiedź Zarządu była negatywna gdyż są to 

dwa najwyższe źródła przychodu w Kole. 

Kol Sławomir Jaroszewicz oznajmił iż tenuta dzierżawna za obwody łowieckie może wzrosnąć 

o 100% 

Kol. Krzysztof Zakrzewski wyraził pogląd, że populacja jeleni jest marna i nie należy 

eksplorować Łowiska. Poprosił o ukaranie podprowadzających w sytuacji pozyskania przez 

myśliwego zagranicznego byka lub kozła niezgodnego z zasadami selekcji. 

Kol. Łowczy odpowiedział: W ubiegłym sezonie czerwone punkty uzyskało 11 % pozyskanej 

zwierzyny trofealnej. Nadleśnictwo pozwoliło obniżyć plan pozyskania jeleni.  

4. 



Jak na razie tylko ja ma dostęp do zdjęć zwierzyny trofealnej . Jeżeli będzie uchwała WZCzK 

zdjęcia będą udostępnione wszystkim członkom koła . 

Kol. Krzysztof Zakrzewski wyraził obawę o stan ambon w Łowisku. Zaproponował zebranie 

kilku członków Koła, podziału na grupy robocze w celu opieki nad sektorami. 

Kol. Edward Żyliński również zasugerował przypisanie sektorów do poszczególnych 

myśliwych w celu utrzymania w nich jak najlepszych warunków do prowadzenia polowań. 

 

15. Po zakończeniu dyskusji nad sprawozdaniami Przewodniczący WZCzK zaprosił Członków 

koła do głosowania : 

 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 1 z dnia 23.09.2022 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania z działalności Zarządu Koła za rok 2021/2022 

Za przyjęciem – 46 Przeciw – 0 Wstrzymujący się – 0 

Uchwała została przyjęta. 

 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 2 z dnia 23.09.2022 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania z wykonania Budżetu Koła za rok 2021/2022 

Za przyjęciem – 46 Przeciw – 0 Wstrzymujący się – 0 

Uchwała została przyjęta. 

 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 3 z dnia 23.09.2022 r. w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania  Komisji Rewizyjnej Koła za rok 2021/2022 

Za przyjęciem – 46 Przeciw – 0 Wstrzymujący się – 0 

Uchwała została przyjęta. 

 

-  Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 4 z dnia 23.09.2022 r. w sprawie udzielenia 

absolutorium dla poszczególnych członków Zarządu Koła. 

 

                                                                       Za Przeciw Wstrzymujący się 

a. Kazimierz Stefański                                   42      3               0 

b. Sławomir Piszel                                         42      3                0 

c. Wojciech Warnkowski                                44      1                0 

d. Andrzej Sokołowski                                    39      3               3 

e. Konrad Margowski                                      38     2               5 

f.  Grzegorz Kupś                                            39     3               3 

Uchwała została przyjęta a wszyscy członkowie Zarządu Koła otrzymali absolutorium za rok 

2021/2022 

 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 5 z dnia 23.09.2022 r. w sprawie 

zatwierdzenia planu Budżetu Koła na rok 2022/2023 

Za przyjęciem – 46 Przeciw – 0 Wstrzymujący się – 0 

Uchwała została przyjęta. 

 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 6 z dnia 23.09.2022 r. w sprawie zmiany 

siedziby i adresu korespondencyjnego koła   

Przewodniczący odczytał pismo jakie wystosowało do naszego koła Nadleśnictwo Trzcianka 

w tej sprawie  

5. 



WZCzK udziela zgody na Zmianę siedziby Koła i upoważnia Zarząd do wykonania tego 

zadania 

Uchwała została przyjęta. 

Kol. Sławomir Jaroszewicz zabrał głos i zaproponował wydzierżawienie lokalu o pow. 17 m2   

z sanitariatem , w bloku nr 28. Umowa dzierżawy może być zawarta na okres 20 lat. Koszt 

dzierżawy miałby wynosić ok. 400 zł mieś.+ media. 

Kolega Andrzej Sokołowski zabrał głos, podziękował za przyznanie absolutorium i poprosił o 

przyjęcie przez WZCzK jego rezygnacji ze stanowiska Sekretarza Zarządu Koła.  

Rezygnacja została przyjęta.  

Przewodniczący poprosił o zgłaszanie kandydatur na stanowisko Sekretarza koła. Jedynym 

kandydatem był Paweł Różycki którego z sali zgłosił kol. R. Klimczak i poparł ją prezes kol. K. 

Stefański . Kandydatura została przegłosowana i przyjęta . 

 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 7 z dnia 23.09.2022 r. w sprawie wyboru 

uzupełniającego na stanowisko Sekretarza Koła. 

WZCzK wybrało na Sekretarza Koła Kol. Pawła Różyckiego 

Za – 41  Przeciw – 3  Wstrzymał się 2 

Uchwała została przyjęta. 

 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 8 z dnia 23.09.2022 r. w spawie 

przeznaczenia  wypracowanych środków na cele statutowe Koła . 

Głosowało Za – 44 

Uchwała została przyjęta. 

 

-  Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 9 z dnia 23.09.2022 r. w spawie nie 

wyciągania konsekwencji w stosunku do Zarządu Koła za brak zgłoszenia do dopłat 

pozyskanych dzików nie podlegających odstrzałowi sanitarnemu. 

Głosowało Za – 44 

Uchwała została przyjęta. 

 

-  Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 10 z dnia 23.09.2022 r. w spawie likwidacji 

rekompensaty za poniesione koszty polowania tzw „strzałowe” za zwierzynę trofealną. 

Głosowało Za – 41   Przeciw – 1 Wstrzymał się -1  

Uchwała została przyjęta. 

 

-  Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 11 z dnia 23.09.2022 r. w spawie zmiany 

zasad wypłaty rekompensaty za poniesione koszty polowania „tzw Strzałowe” za pozyskaną 

zwierzynę płową. 

Głosowała Za – 27   Przeciw  13 

Uchwała została przyjęta. 

 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 12 z dnia 23.09.2022 r. w spawie wypłaty 

myśliwemu rekompensaty za poniesione koszty polowania za pozyskanie lisa lub jenota w 

wysokości 30 zł za sztukę 

Głosowało Za – 41   Przeciw – 1 Wstrzymał się 2 

Uchwała została przyjęta. 

 

 



6. 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 13 z dnia 23.09.2022 r w sprawie  

podwyższenia wysokości składki wpisowego do Koła do kwoty 3500 zł od 1.04.2023 r  

Głosowało Za – 42   Przeciw – 1 Wstrzymał się 1 

Uchwała została przyjęta. 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 14 z dnia 23.09.2022 r w sprawie zapisywania 

się na więcej niż jeden sektor myśliwego wykonującego nadzór nad uprawą. 

Głosowało Za – 5 Przeciw – 39 wstrzymał się 0 

Uchwała nie została przyjęta. 

 

- Uchwała WZCzK nr 22 ‘Knieja „ w Trzciance nr 15 z dnia 23.09.2022 r w sprawie 

udostępnienia zdjęć pozyskanej zwierzyny trofealnej wszystkim członkom koła 

Głosowało Za – 43   Przeciw – 1 Wstrzymał się 0 

Uchwała została przyjęta. 

 

16. Kol. Przewodniczący Zebrania podziękował kolegom za uczestnictwo w zebraniu , 

poprosił wszystkich o powstanie a Poczet Sztandarowy o wyprowadzenie Sztandaru Koła z 

sali obrad przy dźwiękach sygnałów myśliwskich ( koniec polowania ). 

a następnie zakończył WZCzK . 

 

Załączniki do protokołu z Walnego Zebrania: 

Zał. nr 1 Lista obecności 

Zał. nr 2 Regulamin Walnego Zebrania 

Zał. nr 3 Porządek obrad Walnego Zebrania 

Zał. nr 4 Protokół Komisji Skrutacyjnej 

Zał. nr 5 Protokół Komisji Uchwał i Wniosków 

 

 

Sekretarz Zebrania                                                                    Przewodniczący Zebrania 

 

Andrzej Sokołowski                                                                        Kazimierz Stefański 

 


